

**Bulletin Editor****Klaus Kietzmann**

Tel. 0611/89 06 14 8

Faaker Straße 17

65187 Wiesbaden

E-mail: editor@eaasdc.eu

Dear Bulletin readers,

The Board is discussing - again - getting rid of the Bulletin in its paper form and wants to distribute an online version instead. Therefore as Editor I'm interested in the opinion of those who are concerned: You as readers. Please let me know (on e-mail) which version of the Bulletin (paper or online) you prefer to read. For those who don't have internet access and can't send an e-mail: I read letters by post.

Normally on the center pages of an August Bulletin you find the program for the upcoming Fall Round Up. However, this time it had to be cancelled for lack of a hosting club. And for the FRU 2020 a host is still wanted. Please check, whether the halls that you use for your Special Dance might also be suitable for a Jamboree.

What strikes me: The number of Special Dances is growing continuously (The event calendar is getting longer and longer) whereas the number of Jamborees that take place is going down. Does somebody have an explanation for this?

Translated by Nicole Siebentritt

Liebe Leserinnen und Leser,

Der Vorstand diskutiert - mal wieder - über die Abschaffung des Bulletins (in Papierform) und will stattdessen eine Onlineversion verschicken. Daher interessiert mich als Editor die Meinung von den Betroffenen, also Euch Lesern. Schreibt mir bitte (per Mail), welche Form des Bulletins (Papier oder Onlineversion) Ihr lieber lest. Wer keinen Internetzugang hat und keine Mail schicken kann, auch Briefe per Post werden von mir gelesen.

Normalerweise findet Ihr in der Mitte eines August-Bulletins das Programm des kommenden Fall Round Ups. Aber dies muss diesmal leider mangels ausrichtendem Klub entfallen. Auch für das FRU 2020 wird noch ein Veranstalter gesucht. Bitte prüft, ob die Hallen, die Ihr für euren Special Dance nutzt, sich auch für ein Jamboree eignen würden.

Auffällig: die Anzahl der Special Dances nimmt ständig zu (der Event Calendar wird immer länger), dafür nimmt die Anzahl der stattfindenden Jamborees ab. Hat jemand eine Erklärung dafür?